



8000 SERIES CHILDREN'S FURNITURE: MO 8016 + MO 8011



8000 SERIES MO 8002

8000 SERIES

DESIGNED BY RUD THYGESEN & JOHNNY SØRENSEN

8000-serien er et designikon, produceret af Magnus Olesen siden 1980. Møblerne er baseret på en enestående produktionsteknologi med en patenteret samling uden brug af skrue og dyvler, der gør møblerne utroligt stærke og meget smidige trods deres lave vægt. Stolen stabler med 6 stk., mens taburetterne stabler uendeligt. Til serien hører en stol og taburetter i to størrelser samt barnestol og -taburet.

// The 8000 Series is a design icon, manufactured by Magnus Olesen since 1980. The furniture is based on a quite unique production technology – a patented joint without using tenons, screws or dowels, making the furniture incredibly strong and at the same time very supple despite the low weight of the furniture. The chair stacks to 6 pcs., whereas the stools stack endlessly. The 8000 Series includes a chair and stools in two sizes as well as the children's furniture: a chair and a stool.

/ Die 8000 Serie ist eine Design-Ikone, die seit 1980 bei Magnus Olesen gefertigt wird. Die Möbel werden durch eine einzigartige Fertigungstechnik hergestellt. Eine patentierte Verbindung ohne Schrauben und Dübel, die die Möbel trotz ihres geringen Gewichts unglaublich stark und sehr flexibel macht. 6 Stühle stapelbar. Hocker unendlich stapelbar. Die 8000 Serie besteht sowohl aus einem Stuhl und Hockern in zwei Größen als auch einem Kinderstuhl und einem Kinderhocker.

SÆDE: Sæde med linoleum, laminat, glat bøgeseide eller polstret. MO 8000 + MO 8002 fås også med rillet træsæde i både bøg og eg. Den polstrede udgave kan leveres med et let aftageligt og udskifteligt sæde. STEL: Lamineret bøg med klar lak eller malet sort eller hvid. MO 8000 + MO 8002 fås også i lamineret bøg med dækfiner i eg – med klar lak eller sortbejdet. TILBEHØR: Aftagelig sædetop.

// SEAT: Seat with linoleum, laminate, plain beech or upholstered. MO 8000 + MO 8002 also available with slatted seat in both beech and oak. The upholstered version can be delivered with an easily removable and exchangeable seat top. FRAME: Laminated beech with transparent lacquer or lacquered in black or white. MO 8000 + MO 8002 are also available in laminated beech with top veneer in oak – with transparent lacquer or black-stained. ACCESSORIES: Removable seat top.

/ SITZ: Sitz mit Linoleum, Laminat, Buche oder gepolstert. MO 8000 + MO 8002 ist auch mit Sitz in Buche und Eiche mit Rillen lieferbar. Die Modelle mit Polsterung sind mit einem abnehmbaren und austauschbaren Sitzkissen lieferbar. GESTELL: Schichtverleimte Buche mit klarem Lack oder schwarz- oder weissgestrichen. MO 8000 + MO 8002 sind auch in laminiertes Buche mit Oberfurnier in Eiche lieferbar – mit klarem Lack oder schwarzgebeizt. ZUBEHÖR: Abnehmbares Sitzkissen.

